
61 دوشنبه  11  دی   1402- 18 جمادی الثانی  1445 - 1  ژانویه 2024 - سال بیست  و سوم - شماره  70  4   اجتماعی

آیا نگهداری حیوانات در آپارتمان ممنوع است؟ 
به اســتناد تبصره ماده ۳ آیین نامه اجرایــی قانون تملک آپارتمان ها، نگهداری 
حیوانات در مشاعات آپارتمان ها مانند راه پله، پشت بام و پارکینگ و غیره ممنوع 

است. 
درخصوص نگهــداری حیوانات در قســمت های اختصاصــی )در داخل واحد 
آپارتمانی(، صرفا در صورتی امکان شــکایت وجود دارد که به نوعی تهدید علیه 

سلامت ساکنین باشد یا نگهداری حیوان سبب سلب آسایش همسایه ها شود.
سرهنگ  محمدرضا اسفندیار- معاونت اجتماعی سرکلانتری ششم

راه اندازی واحدهای اتحادیه انجمن های اسلامی 
دانش آموزان در مدارس غیردولتی و هیات امنایی

رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی وزارت 
آموزش و پرورش با تاکید بر همکاری در راه اندازی واحدهای اتحادیه انجمن های 
اسلامی دانش آموزان در مدارس غیردولتی و هیات امنایی اظهار کرد: عضوگیری 
و ســامان بخشــی دانش آموزان در انجمن اسلامی مدارس غیر دولتی و هیئت 

امنایی با سرعت بیشتری صورت پذیرد.
به گزارش ایســنا، احمد محمودزاده رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و 
توسعه مشارکت های مردمی وزارت آموزش و پرورش از عقد تفاهم نامه همکاری 
سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت  های مردمی وزارت آموزش 

و پرورش و اتحادیه انجمن  های اسلامی دانش آموزان خبر داد.
وی برنامه ریــزی برای ایجاد فرصت های متنوع و پویا برای مشــارکت و نقش 
آفرینی را از اهداف اصلی این طرح دانست و افزود: توسعه و تقویت تشکل انجمن 
اسلامی دانش آموزان در بستر مدرسه منطبق با اهداف مندرج در بیانیه گام دوم 

انقلاب اسلامی از دیگر اهداف این تفاهم نامه است.
محمــودزاده با تاکید بر همکاری در راه انــدازی واحدهای اتحادیه انجمن های 
اسلامی دانش آموزان در مدارس غیردولتی و هیات امنایی اظهار کرد: عضوگیری 
و ســامان بخشــی دانش آموزان در انجمن اسلامی مدارس غیر دولتی و هیئت 

امنایی با سرعت بیشتری صورت پذیرد.
رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی وزارت 
آموزش و پرورش همکاری اتحادیه انجمن  های اســلامی با ســازمان دراجرای 
برنامه های آموزشی، تربیتی و فرهنگی از قبیل اردوهای جهادی، رهیان پیشرفت 
و امدادی را از مفاد اصلی این تفاهم نامه دانســت و گفت: تشویق دانش آموزان 
ســاعی و دارای کسب رتبه  برتر در عرصه های علمی، فرهنگی و تربیتی باید در 

دستور کار قرار گیرد.
معاون وزیر آموزش و پرورش، با اشــاره به کمک به ترویج فرهنگ کتابخوانی و 
مطالعه مفید در بین دانش آموزان و همکاری آنها در اداره کتابخانه های مدارس، 
تصریح کرد: تامین و توزیع رایگان محصولات آموزشی، فرهنگی و تربیتی انجمن 
اسلامی در مدارس غیردولتی و هیات امنایی از اهداف دیگر این تفاهمنامه است.

نگاه

آموزش

معاون فنی مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت تشریح کرد

آخرین وضعیت شیوع بیماری های تنفسی در کشور

هک اســنپ فود در حالی تایید شد که چندی 
اســت ورود بدون مجوز برخــی پلتفرم ها به 
فروش دارو، محل مناقشــه مسوولان سلامت 
بــا برخی دستگاه هاســت و »خطــر لو رفتن 
اطلاعــات بیماران« تنها یکــی از نگرانی های 
دست اندرکاران حوزه سلامت در ماجرای ورود 

سکوهای اینترنتی به فروش آنلاین داروست.
به گزارش ایسنا، گفته می شود یک گروه هکری 
که تابســتان امسال تپســی را هک کرده بود، 
شنبه شب هم مدعی شده که اطلاعات چندین 
میلیون کاربــر و چند صد میلیون ســفارش 
اسنپ فود را به دست آورده است؛ اسنپ فود نیز 
با تأیید این خبر در اطلاعیه ای اعلام کرده که 
» این گروه هکری پیش از مذاکره با اسنپ فود 
اقدام به فروش اطلاعات کرده اســت و شرکت 
اسنپ فود حداکثر تلاش خود را برای جلوگیری 
از انتشــار داده های کاربران، از طریق مذاکره با 

این گروه هکری، خواهد کرد.«
این خبر در شرایطی منتشر شده که ورود بدون 
مجوز برخی پلتفرم  هــا به حوزه فروش آنلاین 
دارو چندیست محل چالش مسوولان سلامت 
با برخی دستگاه ها شده است و یکی از ایرادات 
اساســی که به فروش دارو در بستر پلتفرم ها 
گرفته می شــود همین خطر »سوء استفاده از 

اطلاعات بیماران« است.
لازم به ذکر اســت که در همین راستا چندی 
قبل مصوبه ای برای عرضه دارو در پلتفرم های 
اینترنتی در هیات مقــررات زدایی به تصویب 
رســید که البته با مخالفت سازمان غذا و دارو 
و اعــلام نظر معاون اول رئیــس جمهور، این 
مصوبه در ستاد تنظیم بازار ابطال و مقرر شد از 

مسیری صحیح پیگیری شود.
علاوه بر نگرانی از عرضــه داروهای غیرمجاز، 
فاقد شناسه رهگیری و مواردی همچون امکان 
بارگذاری نسخه های جعلی و حذف داروساز از 
چرخه ارایه خدمت؛ ســازمان غذا و دارو تاکید 
دارد که دیتای ســلامت بیمــاران در جایگاه 
حاکمیتی جزو اطلاعات محرمانه است و نباید 
به بخش خصوصی ســپرده شود؛ چراکه افراد 
مغرض ممکن اســت از این دیتا سوء استفاده 
کرده و حتی آن را به فروش رسانند؛ البته این 
ســازمان پیش از این به ایســنا اعلام کرد که 
تخلفاتی در این زمینه صورت گرفته و اســناد 

آن نیز موجود است.
در مجموع ســازمان غذا و دارو در عرصه ورود 
پلتفرم هــا به فروش آنلاین دارو تاکید دارد که 
پلتفرم هــا با رعایت ضوابط و الزامات مورد نظر 
این ســازمان، تنها می توانند در حوزه »حمل« 
و نه »فروش« دارو فعالیت داشــته باشند. این 
ســازمان همچنین تاکید کرده که این ضوابط 

و الزامات در حال تدوین است و بزودی نهایی 
می شود.

در همین راســتا دکتر ســجاد اســماعیلی – 
سخنگوی ســازمان غذا و دارو در گفت وگو با 
ایســنا با تاکید بر اینکه سلامت مردم و حفظ 
اصــل محرمانگی در درمان بیماران را مقدم بر 
اقتصاد دیجیتال می دانیم و از این موضوع هم 
کوتاه نمی آییم، به ماجرای اخیر هک اسنپ فود 
اشاره می کند و می گوید: ســازمان غذا و دارو 
دقیقا به همین دلیل دغدغه اطلاعات بیماران 
را دارد؛ باز هم تاکید می کنیم که امنیت داده و 
اطلاعات بیماران باید توسط حاکمیت تامین و 
نظارت بر مبنای الزامات حفاظتی موجود باشد.
او همچنین تاکید می کند که »به دلیل حفظ 
اصل محرمانگــی در درمان بیمــاران، بخش 
خصوصی نباید در مدیریت اطلاعات سلامتی 

بیماران مشارکتی داشته باشد.«
وی با بیان اینکه در ماجرای ورود ســکوهای 
اینترنتی به دارورسانی درب منزل، الزامات در 
چارچوب مربوطه باید رعایت شــود؛ به ایسنا 
می گویــد: بارها گفته ایم و مجــددا نیز اعلام 
می کنیم که برای ورود پلتفرم ها به دارورسانی 
درب منزل، لازم اســت حفاظت و حراست از 
اطلاعات بیماران صورت گیــرد، بیمار امکان 
ثبت درخواســت خود را بر اســاس کد نسخه 
الکترونیک در سامانه داشته باشد، مراکزی که 
عرضه کننده محصول هستند اطلاعات مربوط 
به شرکت تولیدی را به بیمار ارایه دهند و بیمار 
در ســامانه یکپارچه دیتا را ملاحظه و انتخاب 

کند که از کدام مرکز سرویس بگیرد.
اســماعیلی همچنین با اشاره به اقدامات انجام 
شده جهت تدوین دستورالعمل مربوط به ورود 

پلتفرم ها به دارورســانی درب منزل و با بیان 
اینکه این دســتورالعمل تا پایان ســال نهایی 
خواهد شــد؛ می افزاید: پتلفرم اگر می خواهد 
مداخله ای در »حمل« دارو داشته باشد در این 
راســتا باید طرف قرارداد با داروخانه شود و به 
صورتی شفاف و واضح محصول را با استاندارد 
و باکس مشخص تحویل بگیرد و تحویل بیمار 
دهد و پاســخگوی هر گونــه اعتراضی در این 

حوزه نیز باشد.
استقرار تیم فنی پلیس فتا 

در شرکت اسنپ فود
معاون فرهنگی اجتماعــی پلیس فتا فراجا از 
اســتقرار تیم فنی پلیس فتا در شرکت اسنپ 
فود خبــر داد. به گزارش ایســنا، ســرهنگ 
رامین پاشــایی با اشاره به انتشار خبری مبنی 
بر ادعای یک گروه هکــری در فضای مجازی 

مبنی بر دســتیابی به برخی اطلاعات اشتراک 
کاربران در شــرکت اســنپ فود، ضمن تایید 
این خبر گفت: در حال حاضر تیم فنی پلیس 
فتا درشرکت مذکور مســتقر و در حال انجام 
بررسی  های فنی و تخصصی می باشد. وی افزود: 
بر اساس تحقیقات صورت گرفته شرکت اسنپ 
فود همچنان در حال ارائه خدمات به کاربران 

خود است.
براساس گزارش سایت پلیس، معاون فرهنگی 
اجتماعی پلیس فتا فراجا تصریح کرد: با توجه 
به اینکه شــرکت مذکور توســط کارشناسان 
این پلیس در ســال جاری چندین نوبت مورد 
ارزیابی و توجیه فنــی لازم قرار گرفته اند در 
صورت مشاهده هرگونه اهمال و سهل انگاری 
مراتب برای پیگیری به مراجع قانونی منعکس 

خواهد شد.

معاون فنی مرکز مدیریت بیماری های واگیر 
وزارت بهداشــت با اشــاره به اینکه بر اساس 
آزمایش هــا، کرونــای JN.1 در کشــور ما 
شناسایی نشده است، گفت: این زیرسویه نیز 
از زیرشاخه های امُیکرون است و دنیا اطلاعات 

زیادی از آن ندارد.
دکتر بابک عشرتی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
آخرین وضعیت شیوع بیماری های تنفسی در 
کشــور، گفت: بر اســاس آزمایش هایی که از 
بیماران تنفسی بستری گرفته می شود حدود 

۳۰ درصد موارد آنفلوآنــزا، حدود 1۰ درصد 
کرونا و مابقی نیز ســایر ویروس های تنفسی 

است.
وی افزود: بر اســاس همین آزمایش ها برای 
ما مشخص شــد که کرونای JN.1 در کشور 
ما شناســایی نشده اســت. این زیرسویه نیز 
از زیرشــاخه اومیکرون است و دنیا اطلاعات 

زیادی از آن ندارد.
به گفته وی، برخلاف اینکه برخی کشــورها 
گزارشاتی حاکی از افزایش موارد بیماری های 

تنفســی اعلام کرده اند اما در ایــران از نظر 
شیوع بیماری های تنفسی در شرایط سختی 

نیستیم. 
معاون فنــی مرکــز مدیریــت بیماری های 
واگیر وزارت بهداشت با اشــاره به سفرهایی 
کــه مقارن با اوایل ســال نو میلادی شــکل 
می گیــرد، در خصوص وضعیــت جهانی بروز 
بیماری های تنفسی اظهار کرد: افزایش موارد 
بیماری خیلی عجیب و غریب نیســت و هنوز 
افزایش موارد جدی بیماری رخ نداده است؛ با 
این حال باید آمادگــی خود را برای مقابله با 

افزایش موارد احتمالی حفظ کنیم.
او تاکیــد کرد: توصیه اصلی ما علی رغم اینکه 
وارد دی ماه شــده ایم، همچنان این است که 
کســانی که در گروه پرخطر هســتند )زنان 
باردار،  افراد بالاتر از ۶۵ ســال و...( و واکسن 
تزریــق نکرده اند، هرچه زودتر اقدام به تزریق 

واکســن کنند؛ زیرا تا بهمن ماه هنوز فرصت 
وجود دارد هرچند کــه فرصت طلایی اواخر 

شهریور و اوایل مهرماه بوده است.
به گفته وی، همچون ســالیان قبل از شیوع 
کرونا، افزایش موارد بروز آنفلوآنزا از هفته دوم 
مهرماه آغاز شده و تا اسفندماه ادامه دارد تا از 
نیمه دوم اسفند مجددا روند کاهشی می شود.

عشــرتی ادامه داد: اگر همین امســال را هم 
بخواهیــم درنظر بگیریم ممکن اســت تعداد 
موارد مبتلا بــه آنفلوآنزا افزایش یابد. تاکنون 

بیمارستان ها تحت فشار نبودند.
وی درباره روند نمونه گیری از موارد مشکوک 
بیماری هــای تنفســی،  تصریح کــرد: مانند 
گذشــته لازم نیســت همه بیماران تســت 
بدهند؛ تنها از تعــدادی بیماران نمونه گیری 
می شــود تا چهره بیماری مشــخص شود. از 
نظر درمانی چندان تفاوتی ندارد که تشخصی 

دهیم بیماری تنفســی فرد دقیقا کرونا است 
یا آنفلوآنزا؛ چراکه روند درمانی تقریبا یکسان 
دنبال می شود. وی در خصوص نقش آلودگی 
هوا در بروز بیماری های تنفســی،  بیان کرد: 
آلودگی هوا راه های تنفســی را آزرده می کند 
و همین می تواند افراد را مســتعد کند که به 
بیماری های ویروســی مانند کرونا و آنفلوآنزا 

مبتلا شوند.
معاون فنی مرکز مدیریت بیماری های واگیر 
وزارت بهداشت در خاتمه تاکید کرد: تقاضای 
ما از کسانی که علامت هایی همچون گلودرد، 
سرفه، ســردرد،  آبریزش بینی، تب و... دارند 
این اســت که تا زمان از بین رفتن علائم در 
خانه بمانند و اســتراحت کننــد تا بیماری  را 
به سایرین انتقال ندهند. ماندن در خانه طول 
دوره بیماری را کاهــش داده و در عین حال 
عوارض بعدی بیماری را هم کاهش می دهد. 

اسنپ  فود هک شد

هشدارقرمزبرایپلتفرمها

رئیــس دانشــگاه علوم پزشــکی شــهید بهشــتی، 
شاخص  های ســلامت تهرانی  ها را در مقایسه با سایر 

مناطق کشور، بحرانی قلمداد کرد.
به گزارش مهر، علیرضا زالی، آمار مصرف مواد دخانی 
در تهران را 11 تا 1۴ درصد اعلام کرد و گفت: ایران 
متعهد شــده تا پایــان ۲۰۲۵، ۲۵ درصد از مرگ و 
میر ناشــی از بیماری های غیرواگیر را کاهش دهد و 
ایــن مهم باید با کاهــش ۳۰ درصدی میزان مصرف 
دخانیات، کاهش ۳۰ درصــدی مصرف نمک طعام، 
کاهش ۲۵ درصدی میزان بروز ابتلاء به فشــارخون، 
کاهش ۲۰ درصــدی مرگ و میر ناشــی از حوادث 
ترافیکی و به صفر رســاندن میزان اســیدهای چرب 

ترانس در مواد غذایی محقق شود.
وی افزود: پویش ملی دیابت و فشــارخون بخشی از 
تعهد ملــی و بین المللی برای تحقق اهداف 1۳ گانه 

در راستای کاهش بار بیماری های غیرواگیر است.
زالی در خصــوص تأثیر تشــخیص زودهنگام ابتلاء 

به دیابــت و فشــارخون در کاهش بــار هزینه های 
نظام ســلامت، گفت: پیش بینی می شــود اگر این 
بیماری ها در مراحل ابتدایی و درمان پذیر تشخیص 
داده نشــود، بین ۵ تا ۷ برابر هزینه نظام سلامت را 
افزایش می دهد. رئیس دانشــگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی، مرگ زیر ۷۰ سال را مرگ زودرس دانست و 
افزود: مرگ های زودرس از دیگر مسائلی است که در 
پایتخت مطرح است، از سوی دیگر هدف از برگزاری 
این پویش ها کاهش میزان مرگ و میر زودرس و قابل 
پیشگیری است. زالی، محتوای آموزش ها را معطوف 
به الگوی تغذیه ای، فعالیت فیزیکی منظم، رفتارهای 
سالم و اصلاح ســبک زندگی دانست و ادامه داد: بر 
اساس گزارش ها تا پایان سال گذشته در استان تهران 
۵۲ درصد از شــهروندان فعالیت فیزیکی کم داشتند 
که این عدد در کشور ۵۰ درصد است. می توان گفت 
از هر ۲ شــهروند تهرانی یک نفر به دلیل کم تحرکی 

در معرض خطر است.

عضو شورای شهر تهران گفت: وضعیت آب در تهران 
به هیچ عنوان مطلوب نیســت و مجموعه های دولتی 
باید بیشــتر از مردم صرفه جویــی در مصرف آب را 
رعایــت کنند و مردم نیز باید صرفه جویی کنند تا از 

بحران ناشی از کمبود بارندگی خارج شویم.
به گــزارش ایســنا، مهدی پیرهادی در دویســت و 
چهارمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر تهران در 
قالب تذکری، گفت: از ســال 1۳۹۰ آبفا از ۲۸ درصد 

از آبهای زیرزمینی استفاده می کرد.
 اما در سال 1۴۰1 و امسال این میزان به بیش از ۵۰ 
درصد افزایش یافته اســت. وضعیت آب در تهران به 

هیچ عنوان مطلوب نیست.
وی با بیان اینکه مجموعه های دولتی باید بیشــتر از 
مــردم صرفه جویی در مصــرف آب را رعایت کنند، 
افزود: مردم نیز باید صرفــه جویی کنند تا از بحران 

ناشی از کمبود بارندگی خارج شویم.
پیرهادی با اعلام اینکه باید به سمت کاشت گونه  های 

کم آب بر برویم، تأکید کرد: متأســفانه در استفاده از 
وسایل کاهنده مصرف آب توجه کافی صورت نگرفته 
است. از سویی دیگر استفاده بیش از حد از منابع آب 

زیرزمینی منجر به افزایش فرونشست  ها شده است.
این عضو شــورای شــهر تهران با بیــان اینکه به ما 
  می گوینــد چرا بــه این اندازه در مــورد آلودگی هوا 
صحبت   می کنم و باید ســکوت کنــم، گفت: بیش از 
۲۷ هزار نفر در کشور و ۶۳۹۸ نفر در تهران در طول 
یک ســال به دلیل آلودگی هوا جان خود را از دست 
داده انــد. اگر به همین منوال پیش برویم تعداد جان 
باختگان به دلیل آلودگی هوا از شــهدای هشت سال 

دفاع مقدس پیشی خواهد گرفت.
وی ادامــه داد: اجــرای اســتانداردهای ســوخت را 
نمی توان به سال 1۴۰۷ موکول کرد؛ اما وزارت نفت 
نامه ای تنظیم و اعلام کرده که این استانداردســازی 
تا ســال 1۴۰۷ به تأخیر بیفتد.  تا چــه زمانی باید 

استانداردسازی با تأخیر مواجه شود؟

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی مطرح کرد

تهرانی  ها رکورددار شاخص های تهدید کننده سلامت
عضو شورای شهر تهران:

وضعیت آب در تهران مطلوب نیست

واگذاری کودکان بدسرپرست به »خانواده میزبان« بدون نیاز به رای قضایی
معاون امور اجتماعی بهزیســتی استان تهران 
با اشــاره به اصــلاح آیین نامــه اجرایی قانون 
حمایت از کودکان بی سرپرست و بدسرپرست، 
به ســوالاتی درخصوص شــرایط خانواده های 
داوطلب میزبانی، کودکان مشمول خانواده های 
میزبان موقت، چگونگی تغییر وضعیت خانواده 

میزبان به خانواده جایگزین و... پاسخ داد.
فاطمه ارزانیان در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به 
اصلاح آیین نامه اجرایی قانون حمایت از کودکان 
بی سرپرست و بدسرپرســت که به موجب آن 
کودکان و نوجوانانی که بر اســاس حکم مرجع 
قضایی اعم از دادسرا یا دادگاه جهت نگهداری 
به بهزیستی سپرده شده  اند، برای مراقبت موقت 
به خانواده های داوطلب ســپرده می شوند و در 
این راستا از ظرفیت مؤسسات مراقبت خانواده 
محور - که نوعی مؤسســه خیریــه با رویکرد 
جدید هســتند - هم جهت شناسایی خانواده 
داوطلب و نظارت بر وضعیت طفل و نوجوان در 
آغوش گرم خانواده بهره  گیری می  شــود، اظهار 
کرد: برنامه مراقبت از کودکان بر حسب شرایط 

وضعیت کودک متفاوت بوده که براساس برنامه 
سازمان بهزیستی این موضوع اولویت بندی شده 

است.
وی افزود: اولویت اول مراقبت کودک در خانواده 
زیســتی نزد پدر و جد پدری و مادر و وصی به 
صورت مستقل اســت. اولویت دوم، مراقبت در 
خانواده زیســتی نزد پدر و جد پدری و مادر و 
وصی با ضم امین یا ناظر، اولویت سوم، مراقبت 
در خانواده جایگزین خویشاوند، اولویت چهارم 
مراقبت در خانواده جایگزین غیر خویشــاوند و 
اولویت پنجم مراقبت مؤسســه ای تا زمان باز 
پیوند به خانواده زیستی یا واگذاری به خانواده 
جایگزین خویشاوند یا غیرخویشاوند به ترتیب 
اولویت )مراقبت توسط مؤسسه مراقبت خانواده 
محور توســط خانواده میزبان و مراقبت توسط 
مؤسســه مراقبتی به صورت گروهی با تفکیک 
ســن و جنس به استثناء شــیرخوارگاه( است. 
معاون امور اجتماعی بهزیســتی استان تهران 
با اشاره به برنامه های مراقبتی از کودکان فاقد 
سرپرســت موثر یا بی سرپرســت، یادآور شد: 

چنانچه خانواده زیستی صلاحیت کامل جهت 
سرپرســتی را نداشته باشــد، دادگاه با در نظر 
گرفتن نظریه کارشناسی ســازمان بهزیستی، 
سرپرستی را به آنان واگذار خواهد کرد اما برای 
کودک امین یا ناظر نیز تعیین می کند. اگر هیچ 
یک از خانواده زیســتی صلاحیت سرپرستی از 
کودک را حتی با ضم امین یا ناظر نداشته باشد، 
دادگاه می تواند مسئولیت امین موقت یا قیم را 
به خانواده جایگزین واگذار کند یا آن که کودک 
را به متقاضیان فرزندخواندگی بسپارد. همچنین 
در واگذاری اولویت با بستگان است و در مراقبت 
کودک توسط خانواده جایگزین اعم از بستگان 
یا غیربســتگان، باید کودک بــا یکی از احکام 
فرزندخواندگی امین موقت یا قیم سپرده شود.

ارزانیان با بیــان اینکه در فاصلــه بازپیوند به 
خانواده زیســتی یا واگذاری کودک به خانواده 
جایگزین، »مراقبت از کودک توســط خانواده 
میزبان« صورت می گیرد و در صورتی که امکان 
اجرای هیــچ یک از برنامه های مراقبتی مذکور 
نباشد، کودک در مؤسســه به صورت گروهی 

مراقبت می شود، گفت: این نوع مراقبت به عنوان 
راه کاری موقــت برای کــودک در نظر گرفته 
می شود. در طول مدت زندگی کودک در مراکز 
شــبانه روزی، تیم مراقبت باید همواره پیگیری 
لازم جهت فراهم شدن زمینه های مراقبت نزد 
خانواده زیســتی یا جایگزین را بــرای او فراهم 
آورد. معاون امور اجتماعی بهزیســتی اســتان 
تهران با اشاره به اصلاح آیین نامه اجرایی قانون 

حمایت وی خاطرنشــان کرد: سپردن کودک 
به خانواده میزبان نیاز به دســتور یا رأی مرجع 
قضایی ندارد. کودک راسا توسط بهزیستی یا از 
طریق مؤسسه مراقبت خانواده محور به خانواده 
میزبان سپرده می شود. مراقبت کودک توسط 
خانواده میزبــان موقت بوده و صرفاً تا زمان باز 
پیوند به خانواده زیســتی یا واگذاری کودک به 

فرزندخواندگی ادامه می یابد.

ساخت ۶ ایستگاه جدید سنجش کیفیت هوا در تهران
مدیرعامل شــرکت کنترل کیفیت هوای تهران از ایجاد شــش ایستگاه جدید 
ســنجش کیفیت هوا در تهران خبر داد و نســبت به محدود شــدن دسترسی 
به آرشــیو داده های کیفیت هوا اظهار کرد: دسترسی به آرشیو داده و اطلاعات 
محدود نشده و تنها قابلیت ثبت نام در سایت برای ارتباط مستقیم با بهره برداران 

از این اطلاعات ایجاد شده است.
به گزارش ایســنا، تهران از جمله کلانشهرهایی اســت که در نیمه دوم سال با 
آلودگی هوا دســت و پنجه نرم می کند به گونه ای که آذرماه امســال شهروندان 
تهرانی یک روز هوای پاک، هشت روز هوای قابل قبول، 1۷ روز هوای ناسالم برای 
گروه های حساس و چهار روز ناسالم تنفس کردند. برای ثبت این داده ها و گزارش 
وضعیت کیفیت هوای تهران در بخش های مختلف این اســتان ایســتگاه های 
سنجش کیفیت هوا جایگذاری شده است که مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت 
هوای تهران از افزایش ۶ ایستگاه سنجش کیفیت هوای جدید خبر داد و به گفته 
وی ۳ ایســتگاه در راستای نوسازی و ۳ ایســتگاه در راستای توسعه جایگذاری 

خواهند شد.
سیدمحمدمهدی میرزایی قمی در گفت و گو با ایسنا درباره احداث و جایگذاری 
ایســتگاه های ســنجش کیفیت هوای تهران اظهار کرد: بر اساس برنامه توسعه 
چهارم شهرداری تهران، شش ایستگاه سنجش کیفیت هوای جدید ساخته شده 
اســت که به تمام آنالایزرها مجهز هستند و آلاینده های معیار در شهر تهران از 
جمله آلاینده های گازی و ذرات معلق را اندازه گیری می کنند و پس از راه اندازی 
، اطلاعات آن ها نیز در محاسبه شاخص اندازه گیری کیفیت هوا لحاظ می شوند.

وی افزود: مکان یابی ایســتگاه جدید نیز انجام شــده است. از این شش ایستگاه 
جدید، سه ایســتگاه در مکان های جدید و ایستگاه های دیگر نیز در نقاط قبلی 
به منظور نوسازی و به روزرسانی ایستگاه های قدیمی مستقر خواهند شد چراکه 
برخی از ایســتگاه های شهر تهران که در ســنوات گذشته احداث شدند، نیاز به 

نوسازی و به روزرسانی دارند.
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران اضافه کرد: وضعیت سخت افزاری و 
نرم افزاری تمام اطلاعات ایستگاه های سنجش کیفیت هوا که در اختیار شرکت 
کنترل کیفیت هوای شهرداری تهران است، بر اساس دستورالعمل های استاندارد 
به صورت دقیق و کامل چک می شوند و به هیچ وجه عوامل انسانی در این داده ها 

دخیل نیستند و قابلیت تغییر نیز وجود ندارد.
  اطلاعــات از طریــق ســرورها مبادلــه و بــر اســاس اســتانداردهای روز، 

محاسبات آن انجام می شود.

محیط زیست

اجرای بیمه تکمیلی درمان برای کارکنان پلیس
معاون نیروی انســانی فراجا اعلام کرد که از از دی ماه امســال زمینه عضویت 
کارکنان کادر فراجا در بیمه تکمیلی درمان در قالب بیمه های اختیاری فراهم 

خواهد شد.
به گزارش ایســنا، سردار ابراهیم کریمی در تشــریح جزئیات این خبر گفت: 
با توجه به بالا بودن هزینه هــای درمان، ایجاد بیمه تکمیلی به عنوان یکی از 
مطالبات کارکنان، کمک کننده در هزینه های درمانی بوده و افراد با خرید این 
خدمت بخشــی از هزینه های مربوط به بیمــاری خود را از طریق بیمه مذکور 

دریافت خواهند کرد.
وی با بیان اینکه بیمه تکمیلی درمان در کنار بیمه پایه در پرداخت هزینه های 
درمانی به بیمار کمک کرده و به عنوان یک آینده نگری محســوب می شــود، 
افزود: بر اساس تدابیر سردار فرماندهی فراجا و با هدف ارتقاءروحیه خدمتی و 
افزایش رضایتمندی کارکنان و خانواده ها از دی ماه ســالجاری زمینه عضویت 
کارکنان کادر فراجا در بیمه تکمیلی درمان در قالب بیمه های اختیاری فراهم 

خواهد شد.
بر اســاس اعلام پایگاه خبری پلیس، کریمــی اظهارکرد: خرید اختیاری بیمه 
تکمیلی این بســتر را برای کارکنان فراهم خواهد کرد که در روزهای بیماری، 

فرد بیمار و خانواده وی تنها به فکر درمان باشند نه هزینه های درمان.

انتظامی

۷۷ هزار شهردار در منطقه ۱۴ 
اولویت  های پروژه ای خود را اعلام کردند

شهردار منطقه 1۴ گفت: بیش از ۷۷ هزار شهروند دارالمومنین تهران در طرح 
من شهردارم ۲ برای اداره امور شهر مشارکت داشتند.

به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه 1۴، امیر یزدی با بیان اینکه طرح 
من شهردارم جلوه ای از مشارکت مردمی در اداره امور شهر و خواست مدیریت 
شــهری بوده که در این بخش از پایتخت و با مشــارکت حداکثری شهروندان 
به خوبی محقق شــد، گفت: بیش از ۷۷ هزار و 1۸۵ نفر از اهالی دارالمومنین 
تهران از بســترهای پیشنهادی شــهرداری تهران استفاده کرده اند تا به عنوان 
شــهردار محله شان برای بهبود کیفیت زندگی و توسعه شهرشان برنامه ریزی 

کنند.
یزدی با اشــاره به اجرای بیش از ۹۲ پروژه توسعه محله ای و شاخص شهری 
که برگرفته از خواســت مردم و نیاز محلات در منطقــه به اجرا درآمد که در 
بین بســیاری از مناطق پیشتاز و ســرامد بودیم، یاداور شد: با مشارکت بالای 
شــهروندان در دور دوم طرح من شهردارم و با بهره مندی از ایده  ها و مطالبات 
ثبت شــده مردم در این طرح، بــرای اجرای پروژه  هــای اجتماعی، ترافیکی، 
عمرانی، زیرســاختی با تنوع گسترده ای و مناسب تر شدن کالبد برای زندگی 

مطلوب تر شهروندان در منطقه 1۴ اهتمام ویژه داریم.

شهری


